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College van B&W                                                                               Deventer, 14 september 2022                                                                            

Postbus 5000

7400 GC Deventer 

 

Schriftelijke vragen art 46 RvO

Onderwerp: Postadressen                                                                                                          

Geacht college, 

Het besluit om de postadressen niet langer beschikbaar te stellen bij het Meester Geertshuis heeft geleid tot 

vragen vanuit onze fracties. U heeft ons de mogelijkheid geboden om over de vragen in gesprek te gaan met 

het veld. Dat heeft ons meer inzicht gegeven in de achtergrond van het besluit. We hebben de gesprekken 

zeer gewaardeerd. We blijven echter met een aantal vragen achter die we u via deze weg willen stellen. 

Uit de gesprekken hebben we begrepen dat een gebrek aan capaciteit mede heeft geleid tot het besluit om 

het ophaalmoment te beperken tot eenmaal per twee weken. Bij communicatie vanuit instanties (zoals 

bijvoorbeeld het UWV) is er vaak sprake van een reactietermijn die korter is dan 14 dagen. Mensen lopen 

dus het risico om deze termijn te missen en kunnen daarom in grotere problemen komen. 

1. Is het college het met ons eens, dat het voor mensen met een postadres bij de gemeente belangrijk is 

om wekelijks toegang te krijgen tot hun post? 

2. Zo ja, wat is er concreet nodig om dat mogelijk te maken en op welke termijn zou dat gerealiseerd 

kunnen worden? 

3. Zo nee, waarom niet?

Het besluit om het postadres te verplaatsen naar de Polstraat, is zo werd ons verteld mede ingegeven door 

de wens om de doelgroep beter in beeld te krijgen en meer dwingend te kunnen begeleiden. 

4. Klopt dit? Zo niet wat is dan de juiste omschrijving? 

5. Kunt u aangeven wat het wettelijk kader voor het bieden van een postadres bij de gemeente is? 

6. Welke voorwaarden verbindt de gemeente Deventer aan het hebben van een postadres aan de 

Polstraat? 

7. Heeft u juridisch laten toetsen of de voorwaarden die de gemeente Deventer stelt binnen dit wettelijk 

kader vallen? 

8. Hoe vaak is het afgelopen jaar een postadres ingetrokken omdat niet aan de voorwaarden werd 

voldaan? 



9. Welke gevolgen heeft het intrekken van een postadres voor de persoon die het betreft? 

We hebben ook begrepen dat een aantal mensen al maanden hun post niet meer komt ophalen. De 

ingezette maatregel kan dus ongewild ook leiden tot een averechts effect. 

10. Hoeveel personen hebben op dit moment een postadres bij de gemeente aan de Polstraat? 

11. Hoeveel personen met een postadres aan de Polstraat halen zelden of nooit hun postadres op? En kunt 

u dan ook aangeven hoe lang ze dan al geen post hebben opgehaald? 

12. Zijn deze mensen dan nog op een andere manier in beeld? Zo ja hoe? Zo nee wat kunt/wilt u doen om 

die personen wel in beeld te krijgen?

Met vriendelijke groet,

Arie de Niet Raadslid CU Deventer
Tanja Eekhuis Raadslid PvdA
Kitty Schmidt Raadslid Deventer Sociaal
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Interne Post

2022-786 4 oktober 2022
kenmerk uw referentie datum

P. Brinkman Schriftelijke vragen ex art 46 RvO 
contactpersoon onderwerp

Geachte mevrouw Eekhuis, Schmidt en heer de Niet,

In uw brief van 14 september jl. heeft u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over 
postadressen. 

Als woord vooraf vinden we het belangrijk om te benadrukken dat de gemeente op twee plekken een 
briefadres aanbiedt. Aan de Polstraat is er een briefadres voor mensen die bij de gemeente ook een 
participatie-uitkering hebben. Daarnaast is er een briefadres aan het Grote Kerkhof 1. Hier maken mensen 
gebruik van die voorheen een briefadres hadden bij het Meester Geertshuis. 

Ons antwoord op uw vragen is als volgt.

Vraag 1: 
Is het college het met ons eens, dat het voor mensen met een postadres bij de gemeente belangrijk is om 
wekelijks toegang te krijgen tot hun post?

Antwoord:
Het college is van mening dat het belangrijk is voor mensen met een briefadres om regelmatig toegang te 
hebben tot hun post. Daarvoor is er iedere 14 dagen een ophaalmoment. Als een persoon vaker haar of zijn 
post op wil halen is het altijd mogelijk om hiervoor een afspraak te maken.

Vraag 2:
Zo ja, wat is er concreet nodig om dat mogelijk te maken en op welke termijn zou dat gerealiseerd kunnen 
worden?

Antwoord: 
Zie antwoord op vraag 1.

Vraag 3:
Zo nee, waarom niet?

Antwoord: 
Zie antwoord op vraag 1.



Vraag 4:
Het besluit om het postadres te verplaatsen naar de Polstraat, is zo werd ons verteld mede ingegeven door de 
wens om de doelgroep beter in beeld te krijgen en meer dwingend te kunnen begeleiden. 
Klopt dit? Zo niet, wat is dan de juiste omschrijving? 

Antwoord: 
Dit is gedeeltelijk juist. Doordat de gemeente de briefadressen afgeeft, houden we beter zicht op de doelgroep 
en de omstandigheden waaronder een briefadres wordt afgegeven. Sinds 1 januari 2022 is de gemeente 
namelijk wettelijk verplicht om iemand in te schrijven op een briefadres. Als er geen briefadresgever 
beschikbaar is, dan zal de gemeente zelf als briefadresgever optreden. 
Voor betrokkenen met een uitkering is dit het briefadres Polstraat 5. Is er geen sprake van een uitkering dan 
wordt gebruik gemaakt van het adres Grote Kerkhof 1. Dit komt omdat aan de participatiewet andere regels 
zijn verbonden.

Vraag 5:
Kunt u aangeven wat het wettelijk kader voor het bieden van een postadres bij de gemeente is?

Antwoord: 
De grondslag voor het bieden van een briefadres of optreden als briefadresgever staat in artikel 2.23 en 
artikel 2.42 van de Wet basisregistratie personen (Wbp).

Vraag 6:
Welke voorwaarden verbindt de gemeente Deventer aan het hebben van een postadres aan de Polstraat?

Antwoord:  
De voorwaarden om een briefadres te hebben zijn: (zie www.deventer.nl/briefadres). Deze voorwaarden 
gelden zowel aan de Polstraat als aan het Grote Kerkhof. 

 Er is een goede reden voor de aanvraag. Het kan zijn dat de persoon:
o (tijdelijk) geen woning heeft
o schipper is en maximaal 2 jaar aaneengesloten van huis is voor werk
o in een gevangenis verblijft
o in een psychiatrische inrichting verblijft
o in een blijf-van-mijn-lijfhuis of ander opvangtehuis verblijft
o bedreigd wordt of om andere veiligheidsredenen niet wil dat haar of zijn verblijfplaats bekend is

 De persoon heeft de Nederlandse nationaliteit of een geldige verblijfsvergunning

Vraag 7:
Heeft u juridisch laten toetsen of de voorwaarden die de gemeente Deventer stelt binnen dit wettelijk kader 
vallen?

Antwoord: 
De briefadressen aan de Polstraat en het Grote Kerkhof voldoen aan de voorwaarden uit het wettelijk kader. 

Vraag 8:
Hoe vaak is het afgelopen jaar een postadres ingetrokken omdat niet aan de voorwaarden werd voldaan?

Antwoord: 
Er zijn in het afgelopen jaar geen briefadressen ingetrokken.

Vraag 9:
Welke gevolgen heeft het intrekken van een postadres voor de persoon die het betreft?

Antwoord: 
Dit hangt van de situatie van de persoon af. Als er sprake is van verblijf ergens anders in Nederland dan kan 
het zijn dat betrokkene daar wordt ingeschreven met een woonadres. Als betrokkene vertrokken is naar het 
buitenland of zich niet meldt bij een gemeente of bij ketenpartners, dan kan de situatie ontstaan dat 
betrokkene uitgeschreven wordt met  als reden Vertrokken onbekend waarheen (VOW). Dit betekent dat de 

http://www.deventer.nl/briefadres


persoonsgegevens van de persoon opgenomen worden in het Register Niet Ingezetene (RNI). Soms meldt 
een persoon zich later weer bij de gemeente en wordt dan weer opgenomen vanuit de RNI in de Basis 
Registratie Personen.

Vraag 10:
We hebben ook begrepen dat een aantal mensen al maanden hun post niet meer komt ophalen. De ingezette 
maatregel kan dus ongewild ook leiden tot een averechts effect. 

Hoeveel personen hebben op dit moment een postadres bij de gemeente aan de Polstraat? 

Antwoord: 
De mensen die voorheen een briefadres hadden via het Meester Geerts Huis hebben nu het briefadres aan 
Grote Kerkhof 1. Dit zijn 32 personen. Aan de Polstraat 5 hebben we tussen de 30-40 briefadressen voor 
mensen die een uitkering ontvangen.

Vraag 11:
Hoeveel personen met een postadres aan de Polstraat halen zelden of nooit hun postadres op? En kunt u dan 
ook aangeven hoe lang ze dan al geen post hebben opgehaald?

Antwoord: 
Voor het briefadres aan de Polstraat geldt dat als mensen tweemaal hun post niet hebben opgehaald,  we hen 
dus ruim een maand niet hebben gesproken. We blokkeren dan de uitkering omdat we niet kunnen vaststellen 
of ze wel in Deventer verblijven. Het blokkeren gebeurt gemiddeld bij 2 mensen per maand. Als reactie gaan 
mensen meestal bellen met de vraag waar hun uitkering blijft. Als ze hun post komen ophalen, kunnen we 
dezelfde dag de uitkering uitbetalen.
Voor het briefadres aan het Grote Kerkhof geldt dat ongeveer een derde van de personen hun post regelmatig 
ophaalt. Post die niet is opgehaald wordt bewaard. 

Vraag 12:
Zijn deze mensen dan nog op een andere manier in beeld? Zo ja hoe? Zo nee wat kunt/wilt u doen om die 
personen wel in beeld te krijgen?

Antwoord: 
Een aantal van de personen die niet regelmatig haar of zijn post ophaalt is bij Iriszorg en het Bijzonder Zorg 
Team in beeld. De werkwijze om de personen beter in beeld te houden werken we binnen enkele maanden 
verder uit. 

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

M.A. Kossen R.C. König
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